

《单词百科:taxpayer是什么意思?taxpayer怎么发音?taxpayer的解释和用法》

英语单词taxpayer是什么意思?taxpayer怎么读?taxpayer怎么发音?简答网为您整理了taxpayer的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



taxpayer怎么读

taxpayer的读音:[tækspe (r)]

taxpayer的意思

1、n.纳税人, 纳税的机构;所收租金只够支付地产税的建筑物;

taxpayer的双语例句

1、The government can't expect the taxpayer to bail this company out indefinitely.

政府不能指望纳税人无限期地帮助这家公司摆脱困境.

2、In other words, the Geithner plan works only if and when the taxpayer loses big time.

也就是说,只有在纳税人背负大部损失时,盖特纳的计划才会起到作用.

3、Taxpayer: What about the arguments concerning the tax payments?

纳税人: 那对纳税争议是怎么规定的?

4、The taxpayer are unfavourably disposed towards the recent tax increase.

纳税者对最近的增加税收十分反感.

5、It's disgusting that the taxpayer is subsidising this project.

由纳税人来资助这一项目实在是说不过去。

6、Taxpayer: what do you mean by the method of derivation?

纳税人: 什么是以支出换算收入?

7、They force general taxpayer to subsidize the bad risks and to defray the losses.

政府强迫全体纳税人去承担恶性风险与补偿损失.

8、The Government is making the taxpayer pay to fatten up a public sector business for private sale.

政府正在用纳税人的钱壮大一家公有企业,再进行私人认购。

9、The government will always try to squeeze more money out of the taxpayer.

政府总是想方设法向纳税人榨取更多的钱.

10、Tax planning is the inevitable counter move to taxpayer in the society who rule by law.

税收筹划是依法治税时纳税人必然采取的对策.

11、This not only strengthens Medicare, It'saves taxpayer dollars.

这不仅能巩固医保,也能节约纳税人的资金.

12、Taxpayer: what is the different treatment between the salary and remuneration.

纳税人: 与工资的征税有什么不同吗?

13、 In the end, the turtle at the bottom of the pile is the American taxpayer.

最后, 最底层的那只乌龟便是美国的纳税人.

14、 Taxpayer: Do you mean that permanent establishment , thereby I am not applicable for the tax treaty?

纳税人: 您的意思是说我不具备享受税收协定的条件?

15、 Taxpayer: by the way, could you tell me your telephone number and working hour?

纳税人: 顺便问一下你们的工作电话和时间?

16、 Taxpayer: what is the charge of the registration ?

纳税人: 费用是 多少 ?

17、 Outstanding taxes a taxpayer who has disappeared for more than two years.

失踪两年以上的纳税人的欠税.

18、 Profession: the main profession of the taxpayer.

职业: 填写纳税人的主要职业.

以上是简答网为您整理的taxpayer怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于taxpayer的用法、

taxpayer的释义、taxpayer的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/taxpayer>